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Godkjenning av innkalling. 
Godkjent.  
 
Godkjenning av siste protokoll 
Godkjent. 
 
Bekymring knyttet til rusmisbruk, spesielt på 10. 
trinnet. Dette er en bekymring kommet fra foreldre 
til foreldrekontakt. Det gjelder bruk av hasj i 
skoletiden, og mulig salg i skoletiden.  
Oppfordring: Folk som vet noe, meld inn, ta en 
telefon eller mail til ledelsen på skolen. Bry dere.  
Har dere noen spørsmål, så er det også mulig å ta 
kontakt med Emilie Hvistendahl Moe i forebyggende 
team i kommunen.  
Oddvar nevner også at en del «vaper». De som «tas» 
gis informasjon til foreldre.  
 
Forsalg til foredragsholder til storforeldremøte i uke 
6 neste år?  
Gjenta suksess med forebyggende politi eller noe fra 
tidligere? FAU oppfordres til å ta initiativet i år.  
Hva med å gi foreldre redskaper til hvordan 
håndtere vold og utryggheten som er litt tilfeldig 
som i sentrum og på senteret? Hvordan går vi inn i 
disse diskusjonene med barna våre? Hva med 
hysteriet omkring vekt, kosthold som også rammer 
gutter nå? Eller fokus på sosiale medier? Flere 
utsettes for hets, trues mm. Overgrep? Rasisme? 
Utenforskap?  
Neste års FAU må finne tema.  
Dvergsnes skole hadde tema seksuelle overgrep 
gjennom sosiale medier og spill på nett. Jessie 
Ohene. Her kan Mauritzio kontaktes, for han kjenner 
Jessie. Josef kjenner Benedicte Severinsen om hun 
skal tas tak i.  
Det bør være obligatorisk og med påmelding for at 
alle kommer. Du MÅTTE gi tilbakemelding i appen. 
Kan DEMBRA brukes som et opplegg som har med 
rasisme og utenforskap å gjøre?   
 
Foreldrenettverk 
Det er ønskelig med foreldrenettverk i etterkant av 
foreldremøter. (Også storforeldremøtet i uke 6) 
Da har det gjerne kommet opp noen ting, som da 
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kan tas opp. Eller det kan være et tema som er 
relevant på trinnet for tiden.  
Til info: 9C har foreldrenettverk på Partygrill i kveld.  
 
FAU-leder neste år: Josef har sittet i tre år:  
Berdian Bragdø stiller.  
 
Kandidater til SU-leder:  
Magnus Gerken stiller.  
 
Status ny skole:  
«Backe» har vunnet konkurransen, og har fått 
entreprenøroppdraget. Med karenstid til 10. juni. 
Erfaring med masse store bygg fra før.  
 
Diverse: Nødboliget på Hånes, ubemannet. 
En nabovarsel kom ganske brått på, med 14 dagers 
klagerett. Vi stusser på plassering.  
Kan skolen sende inn en klage også? Og kan FAU? 
Kan det sendes en underskriftskampanje gjennom 
Visma?  
Kan det vises engasjement og sendes en 
bekymringsmelding?  
Josef kan skrive den til arkitekten og til kommunens 
administrasjon på vegne av FAU.  
 

 


